
Göteborgs Orienteringsförbund 
 
Ungdomskommittén 
 
Ungdomsledarkonferens  2012-05-28 
 
Plats:  Skatås, OL-centrum 
Närvarande:  Frölunda OL Ulf Almehed 
 FK Herkules Agnetha le Claire 
 Göteborg-Majorna OK Annika Kuhlin 
 Göteborgs Skidklubb Lennart Andersson 
 IK Uven Torbjörn Grahn 
 Lerums SOK Linda Gunnarsson 
 OK Alehof Pierre Karlsson 
 OK Landehof Magnus Karlsson 
 Sjövalla FK Mats Logren 
 Tolereds AIK Robert Jerkstrand, Eive Jerkstrand 
 Utby IK Britt Birklin, Fredrik Söderberg 
 
Ej närvarande klubbar:    IFK Göteborg, IF Marin Väst, Kungälvs OK, Mölndal Outdoor, 
               Sävedalens AIK och IK Stern 

1. Inledning 
Mötet öppnades av Magnus Karlsson. 

2. Föregående mötets protokoll 
Protokollet lades till handlingarna. 

3. Ekonomi-rutiner 
Vi påpekade vikten av att få iväg fakturor snabbt efter respektive aktivitet. Senaste en vecka efter 
skall fakturering till klubbar vara gjord. Pierre skickar påminnelse till resp. ansvariga för UM, GM och 
USM om detta samt att skriva ihop en liten rapport efter respektive aktivitet som kan användas både 
på hemsidan och i verksamhetsberättelsen. Varför inte låta någon av ungdomarna skriva ihop en 
berättelse. 

4. Ungdomsgruppen 
Ingen representant från ungdomsgruppen närvarande så det var inget att rapportera. 

5. Sommarläger 2012  (Kungälvs OK, Frölunda OL) 
Ulf trodde inte att Frölunda har varit involverade i förberedelserna. Tyvärr var inte Kungälv 
närvarande så vi fick ingen statusrapport. Många tyckte inte det var bra att lägren hamnade efter 
midsommar. Pga detta hade många klubbar inga eller väldigt få anmälda. 
Vi pratade av vikten att vuxna är med i bakgrunden under lägren, speciellt med tanke på förra årets 
dramatiska händelser. Några tyckte att lägerplasten bör vara lite närmare Göteborg än Vänersborg. 
Dock kan det vara svårt att hitta en lämplig plats om man vill ha bra stuga, nära badplats, bra karta 
och inte för långt från Göteborg. 
 
Efter mötet har jag fått följande redogörelse från Kungälv: 

• C:a 40 / 15 anmälda till A resp. B. Vi kommer att behöva flytta över några till det andra lägret (som sagt A eller B, 
men valt A först). Jag hoppas kunna skicka ut listor efter helgen. 

• Vi har 7 st ledare. Det var 8 sökande, och vi har en reserv. 

• En första ledarinformation är imorgon onsdag efter Sprint Cup etapp 3, c:a 19.15. 

• Det går bra att efteranmäla sig. Åtminstone till det andra lägret. 

• Vi kommer att ha minst en vuxen på plats (5 av ledarna är 18+). Denna person ska ej delta som ledare, utan bara 
vara backup i krissituationer, samt ev. hålla med bil. 



6. Ungdomsserien 
Ungdomsserien har fungerat rätt bra hittills. Tyvärr hade inte Herkules någon speaker på sin etapp. 
Alehof hade speaker men för att kunna följa löparna bättre så var ett önskemål att man har 
nummerlappar på HD14-16. Sammanräkningen har fungerat snabbt. Individuella serien har 
sammanräknats med hjälp av Eventor vilket fungerat bra. 

7. Vårserien 
Dusch saknades på Herkules vilket några saknade. Sammanräkningen tog lång tid för första 
etappen pga problem i Eventor i samband med första etappen då IFK inte kunde lägga in resultaten 
in i Eventor (endast som bifogad fil). Därefter hade ansvarig i IFK en del annat att pyssla med, men 
resultaten kom in till slut. Då det var första etappen gjorde detta inte så mycket. Sammanräkningen i 
Eventor fungerade ganska lätt och smidigt. Det är endast Inskolning som kräver lite manuellt jobb. 
Sammanräkningen av första etappen gjordes av undertecknad då Anders Hedberg som skulle gjort 
det var på tävlingsresa i Dalarna. (sammanräkning efter andra etappen gjordes faktiskt under 
samma kväll som denna konferens).   

På sista etappen är det bra om man gör detta i Eventor under tävlingen. Detta kräver en dator med 
internet-anslutning. Lerum kollar upp om det finns internetanslutning i deras klubbstuga i Härskogen. 
(dock viktigt att man har pappersuträkning som backup ifall internet eller Eventor inte fungerar just 
då). 

Prisutdelning är på sista etappen. Då Unionsmatchen går samtidigt kommer förmodligen de flesta av 
pristagarna i HD14-16 att inte vara på plats. 

Herkules, som arrangerade andra etappen, hade väldigt många som efteranmälde sig på fredagen 
före tävlingen vilket skapade mycket extra-jobb. Skall vi verkligen ha efteranmälan så sent? Fråga 
tas med till senare ungdomsledarkonferens för diskussion.  

Vi hade en diskussion om efteranmälningsavgiften på U-klasser och Ö-klasser. Som det är nu kostar 
det mer att efteranmäla sig i U-klasser än Ö-klasser. Inför kommande ungdomsledarkonferens kollar 
vi upp vilka regler som gäller. 

En del ungdomar noterade att H16 Kort-klass var längre än H16, vilket man tyckte var konstigt. Detta 
beror på att HD16 har medeldistans, medan alla andra klasser har lång-distans. 

8. Daladubbeln 
GOF's styrelse hade synpunkter på fakturering av Daladubblen. Västergötlands OF har skickat 
faktura till GOF. GOF har sedan skickat faktura till klubbarna. På detta sätt har GOF legat ute med 
mycket pengar. Från nu vill man att VOF skickar fakturor direkt till de klubbar som har deltagare med 
på resan. Linda Gunnarsson trodde att Lerum skulle kunna ta på sig ansvaret för samordning av 
resan även i år. Hon lovade kolla upp med sina klubbkamrater i Lerum.  
  

9. Närnattcup       (Utby IK, OK Alehof, IK Uven, Frölunda OL) 
Arrangörs-gruppen hade haft ett möte tidigare i maj och bestämt datum och arrangörer för Närnatt 
Cup 2012 och det ser ut som följer: 
 Etapp 1 18/10 Utby IK 
 Etapp 2 25/10 IK Uven 
 Etapp 3 15/11 OK Alehof 
 Etapp 4 22/11 Frölunda OL 
Inga kortklasser då det är väldigt få ändå som springer. Instruktionen behöver justeras. 
U1, U2, Ö2 och Ö4 finns. 8 kr i GOF-avgift gäller för Närnatt Cup. 
Poängberäkning görs i Eventor. Vi kommer att sätta max-poäng till 3000 (=seger). Sen blir det ett 
poängs avdrag per sekund man är efter segraren.  



10. Ungdomsledarkonferensen i november 
Vi frågade efter idéer på teman för ungdomsledarkonferensen som är 18 november. Följande förslag 
kom fram: 

• Uppdatering av arbetsordning för Vårserien, Närnatt cup (plakett-avgift, GOF-avgift).  

• Hur ”hottar” vi upp Vårserien? 

• Uppföljning av vår vision. 

• Uppföljning av Ungdomsserien. 

• Rutiner och arbetsbeskrivning för sommarläger. 

Agnetha bokade in Herkulesgården för ungdomsledarkonferensen 18 november. 

11. Kommande ungdomsledarkonferenser 
Måndag 10/9 och söndag 18/11. 

12. Övrigt 
Inga övriga frågor. 
 

 
 
Vid Pennan 
 
 
Robert Jerkstrand 
 


